
Geachte raadsleden, 

Graag maken wij, Jelle Klingeler en Jan Oostindie, bedrijfsleider bij Theater de Beun en Zwembad het 

Baafje onze zorgen bij jullie kenbaar. Er is een brief ingestuurd van de curator met de activalijst naar 

de gemeente. Vervolgens kreeg het personeel te horen dat de gemeente dit niet wenst over te 

nemen en dat de inventaris verkocht gaan worden aan derden.   

Als dit gebeurt, betekent dit het einde voor beide locaties. Mocht dit wel overgenomen worden, dan 

moet er eerder besloten worden (dan wat de wethouder aangeeft in zijn brief voor juli) wat er gaat 

gebeuren met deze twee prachtige locaties.  

Theater de Beun 

Voor Theater de Beun zijn de dansscholen die in juni en juli staan radeloos. Alle andere theaters en 

locaties zijn allemaal vol. ‘’Waar moeten we heen?’’ wordt er gevraagd. Ook de basisscholen in 

Heiloo, die hun eindmusical doen bij de Beun, staan nu nog voor een dichte deur.  

De Beun verliest straks alle vrijwilligers die uit Heiloo komen, hart hebben voor de Beun en zich graag 

in hun theater voor de andere dorpsbewoners inzetten.  

Als er te lang gewacht wordt, verliest de Beun de werknemers die kennis hebben over de werking en 

bedrijfsvoering van dit theater. Vast personeel in de horeca en ik, Jelle Klingeler bedrijfsleider van 

theater de Beun, zullen actief op zoek moeten gaan naar nieuw werk.  

Het laagdrempelige theater voor jong en oud verliest een mooie dorpsgemeenschap op  deze manier. 

Ook de vaste filmbezoekers die Theater de Beun heeft,  gaan uitwijken naar een andere plaats als er 

niet op tijd een keuze gemaakt gaat worden. Sterker nog, bioscopen elders hebben al gevraagd of wij 

onze filmliefhebbers willen doorsturen. Dit betekent dat er ruim 1000 bezoekers die per maand de 

film bezoeken, niet meer in Heiloo van cultuur kan gaan genieten.  

 

En met een vergrijzende bevolking, is het echt een aderlating als men niet meer te voet of met de 

fiets naar het eigen vertrouwde theater in de leefomgeving kan gaan. Echt een culturele aderlating en 

enorme verarming in het aanbod van Heiloo.  

Baafje  

Zwembad het Baafje heeft niet alleen een plaatselijke maar ook een regionale functies. Zwembad het 

Baafje ontvangt bezoekers uit de wijde omgeving.  

Het Baafje werkt met alleen vast personeel. Door pas in juli een besluit te nemen, kan het zwembad 

voor dit seizoen niet open. Dit zou een ramp zijn voor alle bezoekers van het Baafje.  

Normaal gesproken starten de voorbereidingen in februari al voor een nieuw zwemseizoen. Ook 

moet 1,5 maand van te voren alles schoongemaakt worden en moet het bad opgewarmd worden.  

Daarnaast moet er ruim van te voren chemicaliën besteld worden voor het zwembad. Zonder deze 

spullen kan het zwembad niet open!  

Ook de vaste huurders van het Baafje willen deze zomer echt weer gebruik maken van het zwembad. 

Denk aan zwemvereniging De Spetter, de thuishaven van het Baafje. Ook de waterpolo-  en de 

duikverenigingen willen weer naar hun vertrouwde zwembad toe.  

Net zoals bij Theater de Beun gaat er veel kennis verloren als het personeel waaronder Jan Oostindie 

en ik, actief op zoek moet gaan naar nieuw werk.  



Wij zouden heel graag willen zien dat er snel keuzes gemaakt gaan worden, dat beide locaties weer 

snel open kunnen gaan en dat wij ons weer in kunnen zetten voor jullie dorpsgemeenschap!  

 

Met vriendelijke groet, 

Jelle Klingeler en Jan Oostindie  




